

Le vendredi 23 février 2024
à 20hFriday, February 23, 2024
8:00 p.m.

Concert de la classe de voix jazz

Jazz Voice Class Concert

classe de / class of
Ranee Lee**Griffin Linklater**, piano; **Felix Hartley**, basse / bass
Ryan Bennett, batterie / drums; **Zacharie Winter**, guitare / guitar**« The Next Generation »*****I Remember Clifford***

The Blues Walk	Ensemble	Clifford Brown (1930-1956)
Joy Spring	Sarah Stevenson	C. Brown
Sandu	Sara Heidari	C. Brown
Gertrude's Bounce	Sophie Lane	Richie Powell (1931-1956)
Sunny Side of the Street	Ensemble	Jimmy McHugh (1894-1969)
La Rue	Najib Fenaoui	C. Brown
Jordu	Maia Prasad	Irving Duke Jordan (1922-2006)
Daahoud	Seraphina Crema Black	C. Brown
I Remember Clifford	Ensemble	Benny Golson (n. en / b. 1929) arr. Sophie Lane

Il s'agit d'un hommage à Clifford Brown, trompettiste, pianiste et compositeur de jazz américain. Nous présenterons ses compositions originales et des chansons sur lesquelles il a joué. Les compositions ont été écrites, arrangées et interprétées de manière créative par les étudiants du studio de Ranee Lee. Nous remercions tout particulièrement Sophie Lane pour la direction vocale et les arrangements des compositions d'ensemble ainsi qu'à Maia Prasad pour son aide à l'organisation. Bonne écoute !

This is a jazz tribute to Clifford Brown who was an American jazz trumpeter, pianist, and composer. We will be featuring his original compositions and songs on which he was featured. The compositions were lyricized, arranged, and creatively performed by the students of Ranee Lee's studio.

Special thank you to Sophie Lane for vocal direction and arrangements on ensemble compositions and also to Maia Prasad for organizing assistance. Enjoy!

Ce concert fait partie des épreuves imposées aux étudiants pour l'obtention de leur diplôme respectif.

This concert is presented in partial fulfilment of the requirements for the degree or diploma programme of the students listed.